
 

  

  
 
 

Verslag maandag 3 maart 2025  
-------------------------------------------------------------------------------------------- 

  
 

1. Opening vergadering 
De voorzitter heet Kim Braam welkom als nieuw lid. 
Kim stelt zich kort voor.  

 
2. Fonds Urgente Noden Annette Aukema 

Het Fonds Urgente Noden (FUN) Haarlem en Omgeving is een noodfonds. Het 
werkgebied van FUN is Haarlem, Bloemendaal, Heestede, Zandvoort en Velsen. 
Het noodfonds is in het leven geroepen om armoede te bestrijden. Het is een 
vangnet en het gaat om mensen in acute nood.  
FUN geeft eenmalige giften met een maximum van 2500 euro en doet dit 
alleen als er geen (tijdige) voorliggende voorziening beschikbaar is. Alleen 
hulpverleners kunnen aanvragen doen. De gift gaat ten alle tijden via de 
hulpverlener. Er vindt een snelle afhandeling van de aanvraag plaats. Indien 
nodig binnen 24 uur. Een springplank naar zelfstandigheid kan ook een grond 
zijn voor toekenning van een gift.  

 
FUN verstrekt ook leningen via het Sociaal Leenfonds. Het gaat hier om een 
renteloze lening van maximaal 3000 euro, die binnen 3 jaar moet worden 
terugbetaald.  

 
Voorbeelden van giften die gegeven worden: dreigende huisuitzetting, dan kan 
er nog 2 maanden huur betaald worden en heeft de hulpverlener nog even tijd 
om naar een oplossing te zoeken. Vanuit een crisissituatie komt er een woning 
beschikbaar, maar er moet borg betaald worden en de eerste maand huur. FUN 
kan dan borg en eerste maand huur betalen. Bij mondzorg kan acute 
pijnbestrijding tot 400 euro gegeven worden.  

 
FUN werkt ook met noodpotten voor hulp- en welzijnsorganisaties. 
Hulpverleners kunnen maken gebruik van noodpotten waarin maximaal 250 
euro cash zit. Wanneer de noodpot leeg is, kan een nieuwe noodpot gevuld 
worden, als aangetoond kan worden waar het geld aan besteed is. De grotere 
giften worden steekproefsgewijs gecontroleerd.  

 
FUN gaat altijd voor de goedkoopst, adequate oplossing (bijv. kringloopwinkels 
bij woninginrichting en kleding).  

 
Het bestuur Het van FUN bestaat uit 6 vrijwilligers en 1 fte betaalde 
coördinator, die het bureau van FUN runt. FUN werkt met een digitaal 
aanvraagformulier en hulpverleners die een aanvraag voor cliënten met een 
Haarlem Pas, hoeven weinig in te vullen en een gift kan snel toegekend worden.  
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Annette vertelt daarna hoe een aanvraag behandeld wordt en geeft nog wat 
cijfers over het aantal aanvragen (ruim 400 per jaar) en 250 uitkering voor 
noodpotten.  
 
Ook wordt aangegeven dat er ruim 30 “vaste” donateurs zijn, fondsen uit 
Kennemerland en dat alle gemeenten uit het werkgebied subsidiëren.  
 
Tot slot geeft Annette aan wat de voordelen van FUN zijn: de snelheid waarmee 
gehandeld wordt, er is één aanspreekpunt, open, efficiënt, doelmatig en 
rechtmatig en geen rapportage achteraf voor de cliënten.  
 

 
3. Mededelingen, Actielijst maart 2025 en verslag 3 februari 2025. 

Er wordt nog gekeken naar de automatische melding die mensen ontvangen 
als ze een signaal sturen naar de Participatieraad. Het antwoord aan de 
mensen is nu wel erg kort. De punten uit het Agendaoverleg worden 
weergegeven.  
De discussie over de plek van het ziekenhuis wordt nog steeds gevoerd. Het 
Ravijnjaar 2026 ziet er voor Haarlem minder ernstig uit vanwege voorzichtig 
financieel beheer van de gemeente Haarlem.  
Het Transitieplan Spaarne Werkt komt eraan. Leden zijn uitgenodigd voor een 
bijeenkomst op 14 maart 2025. 
Het Burgerberaad wordt in het eerste kwartaal van 2025 geëvalueerd en de 
wijkaanpak in 2026.  
De bezuiniging op Vluchtelingen werk vanuit het rijk is tegengehouden door de 
rechter.  
De notulen van de vergadering van 3 februari 2025 wordt met kleine 
wijzigingen vastgesteld.  
 

4. Vaststellen concept Jaarverslag 2024 
Richard en Lia leveren nog opmerkingen aan.  

Er is een kleine discussie over Visie en Missie. Er zijn verschillende visies. We 
besluiten het zo te laten als in het Jaarverslag staat.  

 
5. Update organiseren training/bijeenkomst 

Tineke, Gerard, Rutger en Alex kijken naar een inhoudelijke training.  
Een spreker uit te nodigen, die aan kan geven wat er in het sociaal domein 
speelt. Waar loop je tegenaan en hoe kan je daarop reageren? Gedacht wordt 
aan iemand van Movisie (Jos van der Lans), of Erik Dannenberg van Divosa. Het 
kan ook gaan om een praktijkvoorbeeld zoals de Voorzieningencirkel in de wijk. 
De training wordt na de zomer gehouden.  
Alex organiseert een bijeenkomst met voorzitters van de Adviesraden vanuit de 
regio. 
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6. Rondje werkgroepen 
JOS 
De werkgroep JOS gaat zich richten op de samenwerking tussen onderwijs en 
jeugdhulp. Op 6 maart is er een gesprek met directeuren van primair en 
secundair onderwijs.  
Er gaat een gesprek gevoerd worden met wethouder Bas van Leeuwen over het 
CJG  en over de CJG-coaches op scholen.  
Op de jaaragenda van de commissie Samenleving staan een aantal 
interessante onderwerpen zoals speeltuinen, winst bij Zorgaanpak, 
trendapportage Gewoon in de Wijk  
 
PDW 
De werkgroep is bijgepraat over Burgerberaden. 
Met Moniek Lucassen is er gesproken over de concept stukken 
toegankelijkheid. 
Er komt voor de volgende vergadering van de Participatieraad een stuk over 
Perspectief op Participatie 
Advies toegankelijkheid. 
Een goed advies is de reactie van de andere leden. 
Het contact met de ambassadeurs Toegankelijkheid en de coördinator 
Toegankelijkheid gaat beter. Toegankelijkheid ligt ook voor een groot deel in 
het fysieke domein. Daar is geen apart budget voor. De coördinator is voor drie  
jaar aangesteld. Er is meer tijd voor nodig om ervoor te zorgen dat er overal 
binnen de gemeente aandacht wordt besteed aan toegankelijkheid.  
 
Z&W 
Er zijn gesprekken gevoerd over de Wmo aanvragen. 
Lia is op bezoek geweest bij een maatschappelijk werker revalidatieafdeling 
Kennemerhart, een ergotherapeut aan huis Kennemerhart, een ergotherapeut 
en een maatschappelijk werker van st. Jacob en gaat nog op bezoek bij een 
maatschappelijk werker en ergotherapeut van Zorgbalans. 
Met wijkteam gehad over her beoordelen Pgb’s. 
Er was een achterstand in het beoordelen. Sommige mensen hebben al 13 jaar 
een Pgb. Dan is een herbeoordeling van jouw PGB ingewikkeld. 
Er heeft een gesprek plaats gevonden over het Regionaal Plan Dakloosheid met 
Nina Kienhuis en Jan Willem Duker. Het is complex en regionaal. Ook hierbij is 
Housing First een streven. Ook voor mensen die acuut dakloos zijn geworden.  
Er heeft ook nog een gesprek met Tandem plaats gevonden.  
 
WISA 
Op 14 maart is er een bijeenkomst over de Transitieplannen Spaarne Werkt. Er 
komen nog 2 werkcoaches van Spaarne Werkt naar de vergadering van de 
werkgroep WISA. Daarna wordt besloten of er nog een advies uitgebracht gaat 
worden op dit onderwerp.  
Er zijn 2 leden bij de bijeenkomst van het HATKA-netwerk geweest over 
kinderarmoede. Bij het netwerk zijn 36 instanties aangesloten die zich richten 
op kinderarmoede. Instanties kennen elkaar nu beter en kunnen beter met 
elkaar samenwerken.  17 april is de Dag van de Kinderarmoede. 
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7. Stand van zaken Participatieprijs  
13 maart komt de werkgroep Toegankelijkheid bij elkaar 
10 april gaat de oproep uit voor aanmelden voor de Participatieprijs. 
4 juni vindt de juryvergadering plaats. 
11 juni is er de bijeenkomst van de Prijsuitreiking. 
Er wordt nog gekeken hoe de voorselectie plaats vindt als er te veel 
aanmeldingen binnen komen. 
Op de poster wordt aangegeven dat commerciële initiatieven niet mee mogen 
doen.  

 
8. Welke onderwerpen agenderen in vergaderingen? 

Tineke gaat Mirjam Touw van Zorgbalans vragen of zij in de aprilvergadering 
meer wil vertellen of het initiatief: De buurt als ecosysteem”. Dit wordt nu 
uitgevoerd in de Vijfhoek. 
In mei komt Addy van der Sluis met Het Regionale Koersplan aanpak huiselijk 
geweld en kindermishandeling. In juni komt Buurts langs. 

 
9. Rondvraag 

Ingrid geeft aan dat de vergoeding voor de leden verhoogd wordt.  
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